
Projekt 

 

Protokół Nr II/2024 

 

z obrad II Sesji Rady Gminy Górowo Iławeckie w dniu 23 maja 2024 r. o godz. 1000 w 

Sali posiedzeń Urzędu Gminy w Górowie Iławeckim ul. Kościuszki 17. 

 

Początek obrad godz. 1000 

Zakończenie obrad godz. 1036 

 

Podjęto uchwały: 

od Nr II/10/2024 

do Nr II/13/2024 

 

Link do nagrania z obrad: https://esesja.tv/transmisja/52448/ii-sesja-rady-gminy-

gorowo-ilaweckie-23052024.htm 

Sesja Rady Gminy Górowo Iławeckie została zwołana w trybie art. 20 ust. 1 ustawy                

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2024 r. poz. 609 z późn. 

zm.) 

 

Ad.1. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył obrady II Sesji Rady Gminy Górowo Iławeckie,  

powitał przybyłych  radnych i pozostałe osoby biorące udział w sesji. 

 

Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie radnych i pracowników Urzędu 

Gminy. 

 

Ad. 2.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności oraz sprawdzenia 

obecności za pomocą urządzeń do głosowania imiennego stwierdził, że w obradach 

bierze udział 15 radnych na stan 15 radnych Rady Gminy. Rada ma więc prawo 

obradować i podejmować uchwały. 

Obecni Radni (15): 

1. Baran Stanisław 

2. Biernacka Iwona 

3. Bobek Magdalena 

4. Cybulski Arkadiusz 

5. Drozd Paula 

6. Figzał Janusz 

7. Hamada-Baran Agnieszka 

8. Hermanowicz Lech 

9. Jadacka Marta 

10. Marczenko Alicja 



11. Minota Krzysztof 

12. Paleń Bogusława 

13. Sobczak Dariusz 

14. Szafran Marcin 

15. Szewczyk Jadwiga 

Ponadto w obradach Sesji uczestniczyli: 

1. Pan Krzysztof Baran -Wójt Gminy 

2. Pani Danuta Nowosad – Skarbnik Gminy. 

 

Listę osób uczestniczących w Sesji Rady Gminy stanowi załącznik do protokołu z 

obrad II Sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 3 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt porządku obrad II Sesji 

Rady Gminy. 

PROJEKT  PORZĄDKU  OBRAD: 

1. Otwarcie obrad II Sesji Rady Gminy. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z I  Sesji Rady Gminy z dnia 7 maja 2024 r. 

5. Ocena Zasobów pomocy społecznej za rok 2023 dla gminy Górowo Iławeckie -

informacja Dyrektora Centrum Usług Społecznych. 

6. Informacja  komisji  konkursowej z pierwszego przeglądu miejscowości,                           

dot. konkursu „Czysta i Estetyczna Wieś w Gminie Górowo Iławeckie” .   

7. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

za 2023 rok.                  

8. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy za okres między Sesjami. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Górowo Iławeckie na lata 

2024-2037  (Nr II/10/2024); 

2) dokonania zmian w budżecie gminy na 2024 r. (Nr II/11/2024 ); 

3) ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Górowo Iławeckie (Nr II/12/2024); 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet radnych 

Gminy Górowo Iławeckie (Nr  II/13/2024); 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

12. Dyskusja i wolne wnioski. 

13. Zamknięcie obrad II Sesji Rady Gminy. 
 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

Za: 15, przeciw : 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



Wyniki imienne: 

za (15) 

Baran Stanisław, Biernacka Iwona, Bobek Magdalena, Cybulski Arkadiusz, Drozd 

Paula, Figzał Janusz, Hamada-Baran Agnieszka, Hermanowicz Lech, Jadacka Marta, 

Marczenko Alicja, Minota Krzysztof, Paleń Bogusława, Sobczak Dariusz, Szafran 

Marcin, Szewczyk Jadwiga 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że porządek obrad został przyjęty 15 głosami 

„za”. 

Ad. 4 

W związku z wyłożeniem do wglądu protokołu z I Sesji Rady Gminy z dnia                             

7 maja 2024 r. i możliwością zapoznania się z nim, Przewodniczący Rady Gminy zgłosił 

wniosek o przyjęcie protokołu bez odczytywania.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z I Sesji Rady Gminy z dnia 7 maja 2024 r. 

Wyniki głosowania 

Za: 15, przeciw : 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

za (15) 

Baran Stanisław, Biernacka Iwona, Bobek Magdalena, Cybulski Arkadiusz, Drozd 

Paula, Figzał Janusz, Hamada-Baran Agnieszka, Hermanowicz Lech, Jadacka Marta, 

Marczenko Alicja, Minota Krzysztof, Paleń Bogusława, Sobczak Dariusz, Szafran 

Marcin, Szewczyk Jadwiga 

Ad.5. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że ocena zasobów pomocy 

społecznej za rok 2023 dla gminy Górowo Iławeckie została przedstawiona  na 

posiedzeniach komisji Rady Gminy. 

Nie wniesiono pytań do w/w informacji. 

 

Ad.6. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że informacja  komisji  

konkursowej z pierwszego przeglądu miejscowości, dot. konkursu „Czysta i Estetyczna 

Wieś w Gminie Górowo Iławeckie”  została przedstawiona  na posiedzeniach komisji 

Rady Gminy. 

Nie wniesiono pytań do w/w informacji. 
 

Ad.7. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że sprawozdanie z realizacji 

programu współpracy z organizacjami pozarządowymi za 2023 rok zostało 

przedstawione  na posiedzeniach komisji Rady Gminy. 

Nie wniesiono pytań do w/w sprawozdania. 
 



Ad.8. 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z działalności za okres między sesjami (pełne 

wystąpienie zostało zarejestrowane w nagraniu z obrad sesji).               

Sprawozdanie obejmowało informacje dotyczące odbytych spotkań w okresie 

sprawozdawczym (w załączeniu). 

 

Następnie Wójt Gminy przedstawił również informację o zadaniach inwestycyjnych 

wykonanych w okresie międzysesyjnym oraz wydanych w tym okresie zarządzeniach 

(w załączeniu). 
 

Ad.9. 

Radni nie zadali zapytań i nie zgłosili interpelacji. 

 

Ad .10.1. 

Część uchwałodawczą rozpoczęto od rozpatrzenia projektu uchwały Nr II/10/2024 w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Górowo Iławeckie na lata 

2024-2037. 
 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał numer, datę oraz tytuł projektu uchwały                             

i poprosił o opinie poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: 5 głosów za. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych: 5 głosów za. 

Komisja Budżetu i Finansów: 5 głosów za.   

 

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie nad projektem uchwały                     

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Górowo Iławeckie na lata 

2024-2037. 

 

Wyniki głosowania 

Za: 15, przeciw : 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

za (15) 

Baran Stanisław, Biernacka Iwona, Bobek Magdalena, Cybulski Arkadiusz, Drozd 

Paula, Figzał Janusz, Hamada-Baran Agnieszka, Hermanowicz Lech, Jadacka Marta, 

Marczenko Alicja, Minota Krzysztof, Paleń Bogusława, Sobczak Dariusz, Szafran 

Marcin, Szewczyk Jadwiga 

Przewodniczący Rady  Gminy stwierdził, że uchwała Nr II/10/2024 Rady Gminy 

Górowo Iławeckie z dnia 23 maja 2024 r. w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Górowo Iławeckie na lata 2024-2037 

została przyjęta 15 głosami „za”. 

Uchwała Nr II/10/2024 

Rady Gminy Górowo Iławeckie 



z dnia 23 maja 2024 r. w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Górowo Iławeckie 

na lata 2024-2037. 

Ad .10.2. 

Następnie rozpatrywano projekt uchwały Nr II/11/2024 w sprawie dokonania zmian w 

budżecie gminy na 2024 r. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał numer, datę oraz tytuł projektu uchwały                             

i poprosił o opinie poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: 5 głosów za. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych: 5 głosów za. 

Komisja Budżetu i Finansów: 5 głosów za.   

 

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie nad projektem uchwały                     

w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2024 r. 

 

Wyniki głosowania 

Za: 15, przeciw : 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

za (15) 

Baran Stanisław, Biernacka Iwona, Bobek Magdalena, Cybulski Arkadiusz, Drozd 

Paula, Figzał Janusz, Hamada-Baran Agnieszka, Hermanowicz Lech, Jadacka Marta, 

Marczenko Alicja, Minota Krzysztof, Paleń Bogusława, Sobczak Dariusz, Szafran 

Marcin, Szewczyk Jadwiga 

Przewodniczący Rady  Gminy stwierdził, że uchwała Nr II/11/2024 Rady Gminy 

Górowo Iławeckie z dnia 23 maja 2024 r. w sprawie  dokonania zmian w budżecie 

gminy na 2024 r. została przyjęta 15 głosami „za”. 

Uchwała Nr II/11/2024 

Rady Gminy Górowo Iławeckie 

z dnia 23 maja 2024 r. w sprawie 

dokonania zmian w budżecie gminy na 

2024 r. 

Ad .10.3 

Następnie rozpatrywano projekt uchwały Nr II/12/2024 w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Wójta Gminy Górowo Iławeckie 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał numer, datę oraz tytuł projektu uchwały                             

i poprosił o opinie poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: 5 głosów za. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych: 5 głosów za. 



Komisja Budżetu i Finansów: 5 głosów za.   

 

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie nad projektem uchwały                     

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Górowo Iławeckie. 

 

Wyniki głosowania 

Za: 15, przeciw : 0, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

za (15) 

Baran Stanisław, Biernacka Iwona, Bobek Magdalena, Cybulski Arkadiusz, Drozd 

Paula, Figzał Janusz, Hamada-Baran Agnieszka, Hermanowicz Lech, Jadacka Marta, 

Marczenko Alicja, Minota Krzysztof, Paleń Bogusława, Sobczak Dariusz, Szafran 

Marcin, Szewczyk Jadwiga 

Przewodniczący Rady  Gminy stwierdził, że uchwała Nr II/12/2024 Rady Gminy 

Górowo Iławeckie z dnia 23 maja 2024 r. w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta 

Gminy Górowo Iławeckie  została przyjęta 15 głosami „za”. 

Uchwała Nr II/12/2024 

Rady Gminy Górowo Iławeckie 

z dnia 23 maja 2024 r. w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 

Górowo Iławeckie. 

Ad .10.4. 

Następnie rozpatrywano projekt uchwały Nr II/13/2024 zmieniająca uchwałę w 

sprawie zasad przyznawania i wysokości diet radnych Gminy Górowo Iławeckie. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał numer, datę oraz tytuł projektu uchwały                             

i poprosił o opinie poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: 5 głosów za. 

Komisja Oświaty i Spraw Społecznych: 4 głosy za, 1 wstrzymujący się. 

Komisja Budżetu i Finansów: 4 głosy za, 1 wstrzymujący się. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie nad projektem uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet radnych Gminy 

Górowo Iławeckie.                     

 

Wyniki głosowania 

Za: 13, przeciw : 2, wstrzymuje się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

za (13) 

Baran Stanisław, Biernacka Iwona, Cybulski Arkadiusz, Drozd Paula, Figzał Janusz, 



Hamada-Baran Agnieszka, Hermanowicz Lech, Jadacka Marta, Marczenko Alicja, 

Paleń Bogusława, Sobczak Dariusz, Szafran Marcin, Szewczyk Jadwiga 

przeciw (2) 

Bobek Magdalena, Minota Krzysztof 

 

Przewodniczący Rady  Gminy stwierdził, że uchwała Nr II/13/2024 Rady Gminy 

Górowo Iławeckie z dnia 23 maja 2024 r. zmieniająca uchwałę w sprawie zasad 

przyznawania i wysokości diet radnych Gminy Górowo Iławeckie                 

została przyjęta 13 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw”. 

Uchwała Nr II/13/2024 

Rady Gminy Górowo Iławeckie 

z dnia 23 maja 2024 r. zmieniająca 

uchwałę w sprawie zasad przyznawania 

i wysokości diet radnych Gminy 

Górowo Iławeckie.                     

Ad.11. 

Radni nie zadali interpelacji i zapytań. 

 

Ad .12. 

W dyskusji udział wzięli (pełne wystąpienia zostały zarejestrowane w nagraniu z obrad 

sesji): 

- Wójt Gminy Pan Krzysztof Baran 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Lech Hermanowicz             

- Radny Pan  Arkadiusz Cybulski 

- Radny Pan Stanisław Baran 

- Radny Pan Dariusz Sobczak 

 

Radny Pan  Arkadiusz Cybulski zgłosił następujące zapytania: 

1) Czy i w jakim terminie zostanie przeniesiony plac zabaw na niewykorzystany 

plac przy ulicy Pocztowej w Kamińsku? Prośba o ustosunkowanie się na piśmie. 

2) Kiedy będzie zrealizowana blokada wjazdu na parking przy ulicy Bohaterów 

Westerplatte przy nieczynnym parku linowym i placem zabaw? 

3) Chodzi o ławki koło przystanku autobusowego. Tam wjeżdżał, odśnieżał zimą 

ciągnik i po prostu te ławki zdewastował. Są połamane, powyginane, nawet to 

nie ma jak siąść. Trzeba byłoby wymienić deski, wyprostować to po prostu. 

 

Wójt Gminy udzielił następującej odpowiedzi na pytania: elementy ławek w całym 

Kamińsku, czyli elementy drewniane, są zamówione. Prawdopodobnie w sobotę będą 

wykonane. Takie mam informacje. 



Jeżeli chodzi o wniosek w sprawie blokady parkingu po konsultacji z radcą prawnym, 

jako teren publiczny nie możemy tego blokować. Pismo zostało do Pana wysłane. 

Postawimy tam kosze. Postaramy się zadbać o czystość. 

Nie mogę się domówić dokładnie z zakładem karnym w Kamińsku w sprawie 

zatrudnienia osadzonych. Prawdopodobnie jutro rano będziemy lustrować Kamińsk. Jak 

Państwo wiecie wcześniej w Kamińsku dużą pomoc stanowili osadzeni. Natomiast w 

związku z COVID-em jakoś to się urwało. Później już było trudno tych osadzonych do 

prac na terenie miejscowości. Formalności tak długo trwają. Tak naprawdę umowę 

otrzymałem do wglądu w ubiegły piątek. Umowa nie zostanie podpisana dopóki nie 

zostanie zlustrowany teren. Nie zostanie wyznaczone miejsce w którym oni mogą 

przebywać. To już też miejsce jest wyznaczone. Natomiast występowaliśmy z 

wnioskiem do sześciu skazanych Na razie jest informacja, że będzie dwóch. Potem 

może będzie więcej. Problem z Kamińskiem jest taki, że no, jest to więzienie dla 

więźniów obecnie recydywistów. W związku z czym, wysłanie na wolność, tak 

naprawdę wiąże się z dużym ryzykiem dla więzienia. 

Plac zabaw – Wójt Gminy poinformował: nie chciałbym tutaj deklarować, ani 

podejmować żadnych autorytatywnych decyzji bez konsultacji z mieszkańcami, z 

większą ilością mieszkańców. Dlatego myślę, że może stworzenie tam kompleksu 

byłoby rozwiązaniem. Postaramy się to zrobić w najbliższym możliwym czasie. 

Problem jest też taki, że przeniesienie części tych zabawek jest raczej niemożliwe. One 

już nie spełniają swojej roli, bo są w większości zabawki drewniane, więc trzeba by było 

wymienić te zabawki, ale wiąże się to z obciążeniem budżetu gminy. Dlatego wolałbym 

poczekać na jakiekolwiek środki albo zrobić jakiś projekt, który mógłby wyposażyć 

kilka placów zabaw w naszej gminie. I to wszystko zrobić w ten sposób, żeby to nie 

obciążało budżetu gminy i zrobić to w sposób racjonalny. Takie plany oczywiście są. 

Postaramy się je zrealizować w najbliższej przyszłości będziemy o tym myśleć. 

Radny Pan Stanisław Baran zwrócił się z następującymi zapytaniami: 

1) czy gmina użyczyła pobocza pasa drogowego na składanie zrębków na ul. 

Topolowej w Kamińsku? 

2) Gdzie są zabawki z placu zabaw w Dzikowie Iławeckim? 

 

Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na w/w zapytania.  

Ad. 1. Wójt Gminy odpowiedział, że nie widział żadnego wniosku w tej sprawie. Ale 

dzisiaj zostało wysłane pismo do osoby, która te zrąbki składuje z wezwaniem do 

usunięcia i będziemy dalej monitorować sprawę. 

Ad. 2. Wójt Gminy oznajmił, że nie ma wiedzy na ten temat. pytania. Zwrócił się z 

prośbą do radnych o wcześniejsze zgłaszanie spraw na komisjach, aby mógł się 

zaczerpnąć informacji co było w przeszłości. 

Radny Pan Stanisław Baran zgłosił problem odnośnie wolnych mieszkań  

popegeerowskich, które niszczeją. Najlepiej, żeby to było szybko zagospodarowane, bo 

popadamy w większe długi. 



Radny Pan Arkadiusz Cybulski poinformował, że w Kamińsku przy ul. Pocztowej 2 

lokal użytkowy, w którym było przedszkole zamieszkują pogorzelcy, którzy nie mają 

odpowiednich warunków zamieszkiwania w tym lokalu. Nie mają warunków do godnego 

egzystowania. Są to ludzie, którzy poruszają się o kulach. Czy jest przygotowany lokal socjalny 

dla nich? 

Wójt Gminy poinformował, że czym innym jest mieszkanie socjalne, czym innym jest 

mieszkanie komunalne gminy. Do mieszkania socjalnego trzeba mieć kryterium 

dochodowe spełnione.  

Państwo zostali do tego mieszkania skierowani w związku z nagłą sytuacją. To było 

jedyne mieszkanie, w którym można było wejść od razu i mieli tam mieszkać de facto, 

przez miesiąc. Wskazaliśmy im inne mieszkania. Nie chcieli z nich skorzystać. Potem 

próbowaliśmy przez CUS, czyli nasz Ośrodek Pomocy Społecznej. Państwo chcieli 

wynająć mieszkanie. Teraz Państwo chcą wrócić do swojego domu, w którym 

zamieszkiwali wcześniej. Natomiast nadzór budowlany nie pozwala na powrót. Umowę 

mają teraz podpisaną do końca maja. I ewentualnie wtedy, zaproponujemy im inne 

mieszkanie gminne. Zobaczymy, czy oni się zgodzą. Mieszkanie gminne, to jest 

normalne mieszkanie, takie jak wynajmowane. Tylko że ono jest na warunkach 

preferencyjnych, to jest 5,00 zł od metra. Ja wiem, że Pan chodzi o kulach. Natomiast 

jeżeli chodzi o przygotowanie takiego mieszkania dla pogorzelców, takie mieszkanie 

będzie, przeznaczone w Dzikowie w nagłych sytuacjach. 

Następnie Przewodniczący Rady zaproponował, żeby po najbliższej Sesji Rady Gminy 

zorganizować wyjazd na uzdrowisko do Nowej Wsi. 

Radni byli za propozycją przewodniczącego. 

Radny Pan Dariusz Sobczak nawiązał do zapytania Radnego Pana Arkadiusza 

Cybulskiego dotyczącego przeniesienia placu zabaw, czy jest możliwość przeniesienia 

całej tej siłowni, która stoi przy zalewie. Ona stoi tak naprawdę w błocie. Zwrócił się 

także z prośbą, że przy wjeździe do Kamińska od strony Górowa, jest taki trójkąt na 

którym stoi słup energetyczny, który się przechyla. I jeżeli mógłbym prosić, żeby zrobić 

z tym porządek. 

Wójt Gminy poinformował, że siłownia też zostanie przyniesiona. Była ona postawiona 

w ramach projektu. Trwałość projektu zakłada 5 lat. Czyli przez 5 lat jej nie możemy jej 

przenosić. Teraz musimy się faktycznie spotkać z radnymi, z Panią Sołtys, z 

mieszkańcami i ustalić, jak to zagospodarować. Wcześniej była wizja, żeby to ze 

stadionem wszystko połączyć. Byłoby najrozsądniejsze. Po prostu musimy ustalić, 

kiedy się skończy trwałość projektu. 

Jeżeli chodzi o słup energetyczny- to słup energetyczny przechylił się w okolicach świąt 

tego roku. Były akurat takie wichry, tam opadła linia. Problem z tym słupem jest taki, 

że go usunąć nie można, gdyż jest to słup kończący linię. Trzeba go po prostu naprawić, 

naprostować i od nowa podłączyć tę linię. Bo to jest słup naciągowy tak samo jak ten 

słup, który wpadł przy zakładzie karnym. Musieliśmy dość długo czekać. Natomiast jest 

to już zlecone. I to będzie podejrzewam w ciągu miesiąca naprawione. 



Przewodniczący poinformował, że do biura Rady wpłynęły trzy pisma: dwa z nich 

dotyczyły dróg, a jedno pismo, to sprzeciw, który w zasadzie dotyczy fermy wiatrowej, 

która ma powstać w okolicach Piasku ,Bądli i Nowej Karczmy. Przewodniczący 

poinformował, że w/w pisma dostępne są do wglądu w biurze rady. 

 

Ad.13. 

W wyniku wyczerpania tematów Przewodnicząca Rady Gminy ogłosiła obrady II Sesji 

Rady Gminy za zakończone. 

 

 

  Protokołowała      Przewodniczący Rady Gminy 

 

Agnieszka Rybacka                                                     Lech Hermanowicz         

 


